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Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Tomas Bendikssen, Dan 

Wadell, Jenny Änggård Anna Molarin, Lars-Olov Olsson 

 

1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a. Ekonomirapport: Nu har vi fått in deltagaravgiften på 
kontot. En lista för utgifter i och med rustning av cafeterian 
behöver sammanställas, Anna ser över detta tillsammans 
med Birgitta. Birgitta har skickat fakturan för elen från 
vandrarhemmet till kommunen.  

b. Budget: Anna har kollat upp att ett kassaskåp kostar 
ca:5000kr. Vi beslutar att inte skaffa något kassaskåp den 
här säsongen.  
L-O önskar köpa in nytt bevattningssystem som kostar ca 
15 000kr, vi beslutar att investera detta, L-O beställer den. 
Önskemål om att köpa in två nya små mål att ha här uppe 
på IP. 

c. Sponsring: Östa Uppland vill ha en skylt uppsatt på IP för 
att de står för annonser vid matcher. Åkman får kolla upp 
detta. 

 
5. Information 

a. Aktivitetskalender gicks igenom. 
b. Söndagsmöte Jenny, Jessica och L-O går. 
c. Huvudstyrelse, inget att rapportera.  
d. HÖFF, vi har fått en inbjudan till föreningsmöte av HÖFF. 9 

september, möte samt middag på kvällen. Vi behöver 
förbereda frågor och funderingar till mötet. Meddela 
Jessica om du kommer med eller ej. 

e. SVFF/UFF: Inget att rapportera. 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a. Tränarträffar/Struktur: Dålig uppslutning på förra 

tränarträffen. Önskemål om att ha en kurs med ”Friends” 
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under tidig vår nästa år. Conny och Dan undersöker datum 
när detta kan vara möjligt. 

b. Utbildning: Vi behöver inventera vilka utbildningar som 
behövs och för hur många som bör gå. Dan och L-O 
ansvarar för detta. Vi anordnar en C-diplom utbildning i 
april, Dan bokar. 

c. Material: Jokab har skänkt 60 små västar. Vimplar har 
kommit, finns över 200st. Ordförande har godkänt inköp av 
100st röda kepsar, säljes för 70kr st. 

d. Fotbollensdag 26/8: Damlaget sköter cafeterian. Samling 
10.30. Sjökrogen bjuder på slush till alla barn under dagen. 

 
7. Anläggningar 

a. Lägergården: Ett avhopp av flicklag från Farsta som bokat 
in sig för träningsläger.  

b. Cafeterian: Möbelinköp? Förslag från Jessica att köpa in 
från IKEA. Conny kollar igen med Helen om hon har annat 
förslag.  

c. Klubbhuset: Frågan ligger kvar om vi ska ha en kostnad 
om andra föreningar vill hyra. 

d. Fotbollsplaner/IP: Tomas försöker få till en träff med Peter 
Jansson på kommunen för att få till ett avtal om 
ungdomsplan. Multisportarenan är påbörjad, montering 
vecka 36. 
 

8. Övriga frågor 

a. Roslagscupen: 5 september skall det hållas ett möte då det 
sammanställs ekonomin runt cupen. 

b. Konferens: 14 oktober 
c. ÖSK kontakt: Material skall lämnas in till Veronica Gauffin innan sista 

september.  
d. Valberedning: Tomas ansvarar för att kalla till första mötet. 

 
 

9. Nästa möte 
       Förslag torsdag 21 september kl. 18.00 på IP 
 

  


